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   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 10/06.03.2023 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 73/2023 

 
Θέμα 17ο Η.Δ.« Ματαίωση διάλυσης σύμβασης του έργου ‘’Μονάδα επεξεργασίας οργανικών βιοαποδομήσιμων 
δημοτικών στερεών αποβλήτων΄΄» (Α.Μ. 68/2017)  
 
Στην Κόρινθο και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 6η του μηνός Μαρτίου του έτους 2023, ημέρα της εβδομάδος Δευτέρα  
και ώρα 19:00 συνήλθε το Δημοτικό Συμβούλιο Κορινθίων, σε τακτική μεικτή συνεδρίαση (δια φυσικής παρουσίας και 
τηλεδιάσκεψης), σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν με το Ν. 
4555/2018 άρθρο 74 και τις διατάξεις του άρθρου 78 του ν. 4954/2022, ύστερα από την υπ΄ αριθμ. 11903/02-03-2023 πρόσκληση 
του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Αντωνίου Κυριαζή, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, 
άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά  καθώς και στο Δήμαρχο Βασίλειο Νανόπουλο, ο οποίος  ήταν παρών.  
Διαπιστώθηκε κατά την έναρξη της συνεδρίασης ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο τριάντα τριών (33) Μελών βρέθηκαν 
παρόντα είκοσι οκτώ  (28)  Μέλη, ως κάτωθι:  

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Κυριαζής Αντώνιος –Πρόεδρος 
2. Ζαχαριάς Σπυρίδων 
3. Κουτσογκίλας Θεμιστοκλής, αποχώρησε στο τέλος του 9ου 

ΘΗΔ 

4. Μπίτζιος Δημήτριος, μέσω τηλ/ψης 
5. Παπαδημητρίου Σωτήριος, αποχώρησε στο τέλος του 16ου 

ΘΗΔ  
6. Πούρος Γεώργιος 
7. Πνευματικός Αλέξανδρος 
8. Μελέτης Χρήστος 
9. Λύτρα-Ανδρουτσοπούλου Κωνσταντίνα, μέσω  

τηλ/ψης 
10. Μπουρσέ Ηλίας 
11. Ταγαράς Βασίλειος, αποχώρησε στο τέλος του 17ου ΘΗΔ 
12. Ζώγκος Ανδρέας, μέσω τηλεδιάσκεψης 
13. Ραντίτσα -Βασιλάκου Μαρίνα 
14. Παπαϊωάννου Ευάγγελος, μέσω τηλεδιάσκεψης  
15. Κεφάλας Σταύρος 
16. Καρασάββας Ιωάννης, αποχώρησε στο τέλος του 16ου ΘΗΔ  

17. Σταυρέλης Νικόλαος 
18. Στριμενοπούλου Γεωργία- Γραμματέας 
19. Μουρούτσος Γεώργιος 
20. Κονδύλης Μαρίνος, μέσω τηλ/ψης, αποσυνδέθηκε στο τέλος 

του 15ου ΘΗΔ 
21. Δόντης Μιχαήλ   
22. Λαμπρινός Παναγιώτης 
23. Πιέτρης Γεώργιος, μέσω τηλ/ψης 
24. Πλατής Σπυρίδων, μέσω τηλ/ψης, αποσυνδέθηκε 

στο τέλος του 10ου ΘΗΔ  
25. Κορδώσης Χρήστος, μέσω τηλ/ψης 
26. Πιέτρης Τιμολέων, μέσω τηλ/ψης αποσυνδέθηκε στο 

τέλος του 15ου ΘΗΔ  
27. Δαγκοπούλου-Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ) 
28. Γκερζελής Ιωάννης, αποχώρησε στο τέλος του 15ου ΘΗΔ και 

επανήλθε στο τέλος του 31ου ΘΗΔ  
 
 
 

1. Κόλλια Κωνσταντίνα, μέσω τηλ/ψης από το τέλος του 16ου 

ΘΗΔ 

2. Καρσιώτης Παναγιώτης μέσω τηλ/ψης από το τέλος του 

4ου ΘΗΔ, αποσυνδέθηκε στο τέλος του 10ου ΘΗΔ και 
επανασυνδέθηκε στο τέλος του 16ου ΘΗΔ 

3. Μανωλάκης Δημήτριος  
4. Καλλίρης Πελοπίδας 
5. Τζέκου Παρασκευή 
 
 οι οποίοι δεν συμμετείχαν αν και κλήθηκαν νόμιμα       
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Βλάσσης Αλέξανδρος – Εξαμιλίων 
2. Πούλος Ανδρέας -Λεχαίου 
3. Παπαϊωάννου Κων/νος– Αρχαίας Κορίνθου 
4. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 

 
 

 
 

1. Αμπαδιωτάκη Μαργαρίτα-Κορίνθου 
2. Ανδριανόπουλος Βασίλειος –Κάτω Άσσου 
3. Μαρινός Αναστάσιος -Αθικίων  
4. Κανέλλος Ιωάννης – Χιλιομοδίου 
5. Καραμπέτσος Ιωάννης - Αγγελοκάστρου 
6. Κίννας Νικόλαος – Ξυλοκέριζας 
7. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
8. Τζετζούμης Ιωάννης – Κόρφου 
9. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
10. Καραβοκύρης Αναστάσιος -Σολομού 
11. Ρωτίδης Γρηγόριος – Σοφικού 
12. Ζούζας  Γεώργιος - Στεφανίου 
13. Κελάμης Δημήτριος – Περιγιαλίου 
14. Μπακλώρης Παναγιώτης – Κλένιας 
15. Μποζίκης Κων/νος – Γαλατακίου 
16. Παπαχαραλάμπους Κων/νος -Αγ. Βασιλείου 
17. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
18. Γιαννακουλόπουλος Ναπολέων -Άσσου 

 
οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 

 
 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η δημοτική υπάλληλος Δελή Ευτυχία για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε την απαρτία κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω 17Ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο «Ματαίωση διάλυσης σύμβασης του έργου ‘’Μονάδα επεξεργασίας οργανικών βιοαποδομήσιμων 
δημοτικών στερεών αποβλήτων΄΄» (Α.Μ. 68/2017)», έθεσε υπόψη των Μελών του Δημοτικού Συμβουλίου την με αριθμ. πρωτ. 
11596/1-3-2023 εισήγηση του Τμήματος Τεχνικών Έργων και Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών  και Πολεοδομίας, η 
οποία αναλυτικά έχει ως εξής:  

<<ΘΕΜΑ: Ματαίωση διάλυσης σύμβασης του έργου «Μονάδα επεξεργασίας οργανικών βιοαποδομήσιμων 

δημοτικών στερεών αποβλήτων», (Α.Μ. 68/2017) , του αναδόχου : ΓΕΩΓΕΝΕΣΙΣ Α.Ε. 
 

Λαμβάνοντας υπόψη : 

1. Την με αριθμό 68/2017 εγκεκριμένη μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Κορινθίων 
2. Την με αριθμ 33/490/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Κορινθίων , με την οποία 

αποφασίστηκε ο καθορισμός όρων διακήρυξης για την εκτέλεση του εν λόγω  έργου. 
3. Την από 12-07-2018 με αρ. πρωτ. 22932 υπογεγραμμένη σύμβαση μεταξύ του Δημάρχου Κορινθίων και του 

Αναδόχου ΓΕΩΓΕΝΕΣΙΣ Α.Ε. 
4. Την αριθμ. 11513/21-04-2022 Αίτηση διάλυσης σύμβασης του έργου από τον Ανάδοχο. 
5. Την αρ.πρωτ.15479/22-05-2022 Απόφαση σε υποβληθείσα αίτηση διάλυσης σύμβασης του έργου «Μονάδα 

επεξεργασίας οργανικών βιοαποδομήσιμων δημοτικών στερεών αποβλήτων» .(Α.Μ. 68/2017) , του αναδόχου : 
ΓΕΩΓΕΝΕΣΙΣ Α.Ε. 

6. Την αριθμ. 29744/25-7-2022 αίτηση του Αναδόχου για αποζημίωση θετικών ζημιών λόγω υπερημερίας του ΚτΕ 
7. Την αρ. 36/492/2022 απόφαση της Ο.Ε. με την οποία αποφασίστηκε η έναρξη της διαδικασίας ματαίωσης της 

διάλυσης της σύμβασης και ορίστηκε η Επιτροπή εκτίμησης των θετικών ζημιών του έργου. 
8. Την αρ. 48/650/2022 απόφαση της Ο.Ε. με την οποία τροποποιήθηκε η αρ. 36/492/2022 απόφαση της Ο.Ε. 
9. Το γεγονός ότι η Επιτροπή εκτίμησης των θετικών ζημιών του έργου δεν αποφάνθηκε επί του αιτήματος 

αποζημίωσης εντός τριών (3) μηνών από την υποβολή του. 
10. Το γεγονός ότι η Διευθύνουσα Υπηρεσία δεν αποφάνθηκε επι του αιτήματος αποζημίωσης   εντός τριών (3) μηνών 

από την υποβολή του. 
11. Την από 10.11.2022 ένσταση του Αναδόχου ενώπιον του Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίων Νήσων 
12. Την από 16-12-2022 γνωμάτευση του Δικηγόρου Χρήστου Στεφάνου επί του αιτήματος αποζημίωσης του 

Αναδόχου 
13. Τις από 22-12-2022 απόψεις της Δ/σας Υπηρεσίας προς το Τεχνικό Συμβούλιο Δημοσίων Έργων 
14. Την αρ.πρωτ. 1171/18-01-2023 Απόφαση του Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής 

Ελλάδας και Ιονίων Νήσων 
15. Το αρ. πρωτ.8335/13-02-2023 έγγραφο της Δ.Υ. προς τον Ανάδοχο, με κοινοποίηση προς  το Δημοτικό 

ΑΔΑ: ΡΨΓΝΩΛ7-ΩΒΜ



Συμβούλιο 
16. Την με αριθμ. πρωτ 10950/24-02-2023 απάντηση της Αναδόχου εταιρείας. 

17. Την παρ.3 του άρθρου 162 του Ν. 4412/2016 «Η ματαίωση διάλυσης της σύμβασης και η σχετική αποζημίωση 
εγκρίνονται με απόφαση της προϊσταμένης αρχής. Η έγκριση ματαίωσης της διάλυσης γίνεται μετά από 
προηγούμενη γραπτή αποδοχή του ύψους της αποζημίωσης από τον ανάδοχο. Η αποζημίωση δεν μπορεί να είναι 
ανώτερη από αυτή που έχει εκτιμήσει η επιτροπή της προηγούμενης παραγράφου, εκτός αν πρόκειται για 
διόρθωση ή συμπλήρωση των στοιχείων της έκθεσης της επιτροπής. Με την έγκριση της ματαίωσης μπορεί να 
εγκριθούν και οι αναγκαίες προσαρμογές στις προθεσμίες του  έργου.» 

 
Παρακαλούμε για την έγκριση της ματαίωσης διάλυσης της σύμβασης και την σχετική αποζημίωση του έργου 
«Μονάδα επεξεργασίας οργανικών βιοαποδομήσιμων δημοτικών στερεών αποβλήτων» σύμφωνα με το άρθρο 162 

του Ν.4412/2016 >> 
Εν συνεχεία ο Πρόεδρος σε ότι αφορά την ένσταση  της Εταιρείας για καταβολή αποζημίωσης των θετικών ζημιών που 
υπέστησαν, εξαιτίας της διακοπής των εργασιών της σύμβασης,  σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 137, 161 και 162 
του Ν. 4412/2016, όπως ισχύει, έθεσε υπόψη του Σώματος:  
α) τις από 22-12-2022 απόψεις της Διευθύνουσας Υπηρεσίας (Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου) προς το Τεχνικό Συμβούλιο 
Δημοσίων Έργων της Περιφέρειας Πελοποννήσου, σύμφωνα με τις οποίες  η συνολική εκτίμηση αποζημίωσης του 
αναδόχου διαμορφώνεται ως κάτωθι:  
 

 ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ  ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗΣ ΣΥΝΟΛΟ 

Ε1 ΚΟΣΤΟΣ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ - ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ 149.271,76 € 

Ε3 ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΕΓΓΥΗΤΙΚΩΝ ΕΠΙΣΤΟΛΩΝ  1.009,59 € 

Ε4                  ΓΕΝΙΚΑ  ΕΞΟΔΑ 176.618,32 € 

Ε5                  ΕΞΟΔΑ  ΦΥΛΑΞΗΣ 21.512,37 € 

 ΣΥΝΟΛΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗΣ 348.412,04 € (πλεον Φ.Π.Α.) 
 

 
β) την αρ.πρωτ. 1171/18-01-2023 Απόφαση του Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης  Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας 
και Ιονίων Νήσων και  
γ) το αριθμ. 20/28-12-2022 πρακτικό του Τεχνικού Συμβουλίου Δημοσίων Έργων της Περιφέρειας Πελοποννήσου, 
σύμφωνα με τα οποία αποφασίζουν- γνωμοδοτούν:   
«για την εν μέρει αποδοχή της από 10-11-2022 ένστασης της ΑΝΩΝΥΜΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΕΜΠΟΡΙΚΗΣ ΚΑΙ 
ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗΣ  ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ με το διακριτικό τίτλο «GEOGENESIS Α.Ε. αναδόχου του έργου ΜΟΝΑΔΑ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ 
ΟΡΓΑΝΙΚΩΝ ΒΙΟΑΠΟΔΟΜΗΣΙΜΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ κατά του Δήμου Κορινθίων και κατά της 
σιωπηρής απόρριψης του με αριθμ. πρωτ. 29744/25-7-2022 αιτήματος μετά της Τελικής Επιμέτρησης της Εταιρείας για την 
καταβολή αποζημίωσης των θετικών ζημιών που υπέστησαν εξαιτίας της διακοπής των εργασιών της σύμβασης, σύμφωνα 
με την εισήγηση της Υπηρεσίας, πλην του μέρους της εισήγησης που αφορά καταβολή 75% επί των αιτηθέντων, καθόσον 
η μείωση αυτή δεν προκύπτει από διάταξη νόμου.» 
 

Ο κ. Πνευματικός Αλέξανδρος κατά την τοποθέτησή του ανάφερε μεταξύ των άλλων ότι αν διαβάσει κανείς την ιστορία για το 
εργοστάσιο προσεκτικά θα βγάλει το συμπέρασμα που και εγώ θα διατυπώσω σήμερα. Εδώ έχουμε μια σύμβαση από τις αρχές 
του έτους 2018 , κάποια στιγμή υπάρχουν προσφυγές κτλ. , όπως αυτά έχουν ξεπεραστεί, μέχρι που αναλάβατε εσείς τη διοίκηση 
του Δήμου.  Τότε εμείς λέγαμε να συνεχιστεί το εργοστάσιο , αλλά εσείς και ο κ. Σταυρέλης μιλούσατε για οικονομοτεχνικές 
μελέτες που είχατε στα χέρια σας, τις οποίες  δεν είδαμε ποτέ. Και σταματήσατε και περιμένατε καρτερικά να βγεί μετά από 1,5 
χρόνο η απόφαση του ΣτΕ  που έλεγε διακοπή των εργασιών για τους λόγους που είχαν να κάνουν με το Γενικό Πολεοδομικό 
Σχέδιο, το οποίο και θεραπεύτηκε με δική σας ευθύνη και είχε σχέση με το Βιομηχανική -Βιοτεχνική ζώνη και κάποιες παραλείψεις 
του Υπουργείου που διορθώθηκαν  με τη στατική μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Η ουσία είναι ότι εκτός από αυτό το 
κορυφαίο λάθος, το οποίο εσείς διορθώσατε και είπατε να γίνει το εργοστάσιο και πρέπει να γίνει γιατί θα μας δώσει τη 
δυνατότητα να έχουμε και κέρδη , τα οποία θα διευκολύνουν τον προϋπολογισμό των ανταποδοτικών της υπηρεσίας 20, αλλά και 
ταυτόχρονα θα εκτρέψει πάρα πολλά απορρίμματα από το σύστημα της ΤΕΡΝΑ, το οποίο είναι πολύ ακριβό. Πιστεύω ότι μέχρι το 
2024 θα είμαστε μπροστά από τιμές που εξαιτίας και του τέλους ταφής, που τελικά θα επιβληθεί, θα φθάσουμε περίπου κοντά στα 
120 €/ton και όποια και αν είναι η Δημοτική αρχή  το 2024 , θ΄ αναγκαστεί να κάνει αυξήσεις της τάξεως του 100-120%. Τώρα για 
το σημερινό θέμα βλέπω ότι η Τεχνική Υπηρεσία δεν έχει κάνει καλά τη δουλειά της. Υπάρχουν αιτήσεις από πλευράς του 
αναδόχου και δεν υπάρχουν απαντήσεις από πλευράς της υπηρεσίας, με αποτέλεσμα σήμερα να είμαστε σ΄ αυτή τη δύσκολη 
κατάσταση. Υπάρχει και μια απόφαση του Τεχνικού Συμβουλίου Δημοσίων Έργων. Ουσιαστικά λοιπόν αποφάσισε να δοθεί 
αποζημίωση στον Ανάδοχο. Ταυτόχρονα όμως υπάρχουν αξιώσεις πολύ μεγαλύτερες , που να ξέρετε αυτές θα έρθουν αργότερα 
στο Δήμο. Αν διαβάσετε πολύ προσεκτικά τα έγγραφα , όπως και αυτό ου εργολάβου θα δείτε ότι αυτό υπαινίσσεται. Βλέπω 
λοιπόν ότι δεν έχει γίνει σωστά η δουλειά από πλευράς του Δήμου με αποτέλεσμα να είμαστε σήμερα σ΄αυτή τη κατάσταση.  Για 
τους λόγους αυτούς θα ψηφίσουμε λευκό.  
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Ο κ. Σταυρέλης Νικόλαος μεταξύ των άλλων ανάφερε στην τοποθέτησή του ότι ποτέ στο παρελθόν δεν είπε να μη γίνει το 
εργοστάσιο, όπως  ισχυρίστηκε ο  πρώην Δήμαρχος. Εγώ από πλευράς μου είχα  την άποψη ότι δεν πρέπει να παραλάβουμε 
μηχανήματα  μέχρι να γίνει η μονάδα επεξεργασίας απορριμμάτων. Μέχρι σήμερα έχουν γίνει τρεις (3) φορές διακοπή εργασιών , 
δύο το 2019 και 2019 για τις οποίες ο Ανάδοχος δεν ζητά αποζημίωση, ενώ θα μπορούσε να ζητήσει αποζημίωση. Κατά την 
άποψή μου δεν φταίει ούτε ο Δήμος ούτε ο Ανάδοχος. Αντίθετα ζητά αποζημίωση για τη 3η διακοπή και συγκεκριμένα για το 
χρονικό διάστημα από 15-2-2021 έως και το Μάϊο του 2022. Δεν φταίει ούτε η προηγουμένη ούτε η σημερινή Δημοτική Αρχή για 
τις διακοπές, δεν φταίει για το ΓΠΣ που κατέπεσε στο ΣτΕ . Άρα ο Δήμος φταίει από 2-9-2021 όταν θεραπεύτηκε το ΓΠΣ και δεν 
προχώρησε μετά την ολοκλήρωση του ΣΜΠΕ στην εκτέλεση του έργου. Προτείνουμε λοιπόν ο Ανάδοχος να αποζημιωθεί για το 
χρονικό διάστημα από 15-2-2021 έως και τον Μάϊο του 2022.  
Ο κ. Δήμαρχος στην τοποθέτησή του αναφέρθηκε στην από 16-2-2022 γνωμοδότηση του πληρεξούσιου δικηγόρου κ. Στεφάνου, 
ο οποίος εισηγείται την καταβολή αποζημίωσης και μάλιστα μεγαλύτερης απ΄ αυτήν που αναφέρει η Διεύθυνση Τεχνικών 
Υπηρεσιών και Πολεοδομίας και εισηγείται στο Σώμα προκειμένου να ξεκινήσουν σύντομα οι εργασίες για την ολοκλήρωση του 
έργου την ματαίωση διάλυσης της σύμβασης και την καταβολή του ποσού 398.209,30 € πλέον Φ.Π.Α., χωρίς καμία περαιτέρω 
επιφύλαξη του Αναδόχου.  
Ο Πρόεδρος τέλος έθεσε την πρόταση του Δημάρχου σε ονομαστική ψηφοφορία από την οποία προέκυψε το ακόλουθο 
αποτέλεσμα 
Επί είκοσι ένας (21) παρόντων Δημοτικών Συμβούλων ψήφισαν  
Δέκα (10) Σύμβουλοι ψήφισαν υπερ της πρότασης του Δημάρχου (οι κ.κ. 1. Ζαχαριάς Σπυρίδων, 2.Πούρος Γεώργιος, 3.Κόλλια 
Κωνσταντίνα, 4. Μπίτζιος Δημήτριος, 5. Καρσιώτης Παναγιώτης, 6.Ταγαράς Βασίλειος, 7. Ζώγκος Ανδρέας, 8.Ραντίτσα-
βασιλάκου Μαρίνα, 9.Πιέτρης Γεώργιος και 10. Κυριαζής Αντώνιος). 
Δέκα (10) Σύμβουλοι έδωσαν λευκή ψήφο (οι κ.κ. 1) Πνευματικός Αλέξανδρος, 2)Μελέτης Χρήστος, 3) Λύτρα -Ανδρουτσοπούλου 
Κωνσταντίνα, 4)Μπουρσέ Ηλίας, 5) Σταυρέλης Νικόλαος, 6) Στριμενοπούλου Γεωργία, 7) Μουρούτσος Γεώργιος, 8) Κεφάλας 
Σταύρος, 9)Δόντης Μιχαήλ, 10)Λαμπρινός Παναγιώτης) 
Η κα Δαγκοπούλου -Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ), δήλωσε ότι απέχει. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά και αφού 
έλαβε υπόψη του  τα ανωτέρω εκτεθέντα, την υπ΄ αριθμ. 11596/1-3-2023 εισήγηση του Τμήματος Τεχνικών Έργων και Μελετών 
της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας, την υπ΄ αριθμ 1171/2023 Απόφαση του Γραμματέα Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, το αρ. 20/28-12-2022 πρακτικό του Τεχνικού Συμβουλίου Δημοσίων 
‘Έργων, την με αρ. πρωτ. 10950/24-02-2023 έγγραφη απάντηση της Αναδόχου εταιρείας, περί της αποζημίωσης,   τις διατάξεις του 
ν. 4412/2016, ως ισχύει  και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση 
θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 
Τη ματαίωση της διάλυσης της σύμβασης μεταξύ του ΚτΕ (Δήμος Κορινθίων) και του Αναδόχου (ΑΝΩΝΥΜΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΕΜΠΟΡΙΚΗΣ ΚΑΙ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗΣ  ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ με το διακριτικό τίτλο «GEOGENESIS Α.Ε.»  του έργου ΜΟΝΑΔΑ 
ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΟΡΓΑΝΙΚΩΝ ΒΙΟΑΠΟΔΟΜΗΣΙΜΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ και τη καταβολή αποζημίωσης του 
ποσού 398.209,30 € πλέον Φ.Π.Α., χωρίς καμία περαιτέρω επιφύλαξη του Αναδόχου.  
 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  10 / 73 / 2023 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                    ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 27- 03 - 2023 

   Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 
 
 

   Αντώνιος Κυριαζής 

ΑΔΑ: ΡΨΓΝΩΛ7-ΩΒΜ
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